

8D6N KOREA SKI FUN

DAY 1 SINGAPORE / INCHEON

DAY 2 INCHEON AIRPORT / GIMPO AIRPORT / JEJU ISLAND (MOB/L/D)



Arrival Incheon International Airport, Transfer to Incheon Visit

- Incheon China Town
- Songwol-dong Fairytale Village (IG photogenic spot) 
- Gimpo Airport, Domestic Flight to Jeju Island Upon arrival transfer to visit:
- Red & White Horse-Shaped Lighthouse (IG photogenic spot) 
- Monsant Cafe (IG photogenic spot) 



DAY 3 JEJU ISLAND (B/L/D)

- Seongeup Folk Village
- Jeju Orange Farm
- Seongsan Ilchulbong (IG photogenic spot)  (IG photogenic spot) + Seawomen Catch Seafood performance (Depends on Weather, if cancel will replace Seopjikoji Scenic Area).
- Dodu-dong Rainbow Beach  (IG photogenic spot)
- Mysterious Road (IG photogenic spot) 

DAY 4 INCHEON AIRPORT / CHUNCHEON (B/L/D)

- Nami Island (IG photogenic spot) 
- Herb Island (Santa Claus Village, Mini Venice Village, Mini Zoo) (IG photogenic spot) 


DAY 5 SEOUL / SKI RESORT / SEOUL (B/D)

- Ski Experience (Exclude Equipment around USD55/paxs)
- Bukchon Hanok Village (IG photogenic spot) 
- N Seoul Tower (Exclude Observation) + Love Lock Wall (IG photogenic spot) 

DAY 6 SEOUL (B/L)

- Blue House
- Cheonggyecheon
- Gwanghwamun Square
- Korean Cultural Experience Center (Kimchi DIY+Hanbok Wearing Experience)
- Lotte World Theme Park

DAY 7 SEOUL (B/L)

- Gyeongbokgung Palace (The Biggest Palace in Korea)
- Shopping Stop: Cosmetic Duty Free Shop, Ginseng Outlet, Boganyeong herb outlet
- Myeongdong Cathedral & Shopping Street (IG photogenic spot) 

DAY 8 SEOUL / INCHEON INT'L AIRPORT / SINGAPORE (B)

- Local Product Shop • Home Sweet Home



- ★ Seafood Hotpot, each person will get 2 fresh live abalones
- ★ Mackerel Hanjeongsik Cuisine
- ★ Must-eat food in Jeju Island - fried black pork dish + Hallasan fried rice
- ★ Recommended in the Michelin Guide - Must Eat in Seoul - Chicken Stewed with Ginseng
- ★ Chuncheon Authentic Food - Chuncheon Fried Chicken
- ★ Korean BBQ - All you can eat
- ★ Seoul Must Eat - Potato Pork Bone Soup

INSTAGRAM PHOTOGENIC SPOTS

- ★ Songwol-dong Fairytale Village
- ★ Dodu-dong Rainbow Beach
- ★ Dodu-dong Rainbow Beach
- ★ Mysterious Road
- ★ Bukchon Hanok Village
- ★ N Seoul Tower + Love Lock Wall
- ★ Myeongdong Cathedral & Shopping Street

TOURIST ATTRACTIONS

SEOUL

- **Gangnam Cheongdam-dong Shopping Street** - The area is best known in South Korea as an affluent neighborhood populated by a disproportionately high number of high-income individuals and for having some of the most expensive real estate in the country.
- **Gyeongbok Palace** - Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces. Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- **Namsan Seoul Tower + Love Lock Wall** - One of the most famous spots in Seoul since it gives you a panoramic view of the city. Love of Locks - Thousands of padlocks attached to the fence by romantic Seoulites symbolizing their undying affection.

- **Hongdae Shopping Street** - A neighborhood known for its youthful ambience, with shops selling everything from clothing and cosmetics to living goods and books, as well as unique cafés and restaurants.
- **Korean Cultural Experience Center (Kimchi DIY + Hanbok Wearing Experience)** DIY Kimchi + Hanbok. Here can learn the art of making Kimchi and also get a change to snap a photo dressed in Traditional Korean Costume "Hanbok"
- **Cheongwadae - Blue House** - Cheong Wa Dae, also known as the Blue House, was the executive office and official residence of the president of South Korea
- **Cheonggyecheon** - Cheonggyecheon is a 10.9km long modern public river recreation space in downtown Seoul
- **Myeongdong Shopping Street** - Bustling Myeongdong is a shopping area packed with international fashion brands, luxury department stores and homegrown cosmetics shops.
- **Lotte World Theme Park** - Lotte World is a major recreation complex in Seoul, South Korea. It consists of the world's largest indoor theme park, an outdoor amusement park called "Magic Island", an artificial island inside a lake linked by monorail, shopping malls, a luxury hotel, a Korean folk museum, sports facilities, and movie theaters.
- **Seongup Folk Village** - A folk and history museum with miniature display of traditional villages
- **Seongsan Ilchulbong (UNESCO HERITAGE)** Seongsan Ilchulbong, also called 'Sunrise Peak', is an archetypal tuff cone formed by hydrovolcanic eruptions upon a shallow seabed about 5 thousand years ago

GANGWON-DO

- **Incheon China Town** - Incheon's Chinatown is Korea's only official Chinatown. It is in Jung-gu and was formed in 1884. It claims to be the largest Chinatown in South Korea
- **Songwol-dong Fairytale Village** - Many of the houses in this village are decorated in bright colours with depictions of fairy tales.
- **Aewol Monsant Café** - Cafe Aewol Monsant, located in Jeju Island, is a famous cafe in Aewol through word-of-mouth. Run by G-Dragon (GD), from a well-known K-pop idol group called Big Ban
- **Red & White Horse-Shaped Lighthouse** - Iho Beach famous for its red and white horse shaped lighthouse. Great photo spot for photographers
- **Seongup Folk Village** - A folk and history museum with miniature display of traditional villages
- **Seongsan Ilchulbong (UNESCO HERITAGE)** - Seongsan Ilchulbong, also called 'Sunrise Peak', is an archetypal tuff cone formed by hydrovolcanic eruptions upon a shallow seabed about 5 thousand years ago

SHOPPING STOP

- Ginseng Outlet • Boganyeong herbs outlet
- Cosmetics Shop

HOTEL

- 2 nights stay at Best One Jeju Hotel / Jeju S Hotel or similar class
- 4 nights stay at Ibis ITW Hotel local 4 Star or similar class

NOTE: Itineraries may be subject to change at short notice during severe weather conditions and certain outdoor activities/day trips may be cancelled during the winter season in Iceland. In these rare cases, where situations of force majeure apply, excursions/activities cannot be refunded but the local guides will try their best to find reasonable alternatives where and whenever possible. Accommodations are subject to change.

第一天 新加坡 / 仁川

第二天 仁川 / 济州岛

(机上用餐/午/晚)

抵达仁川国际机场，接机后~送往仁川游览:

- 仁川唐人街
 - 松月洞童话村 (IG超火打卡点)
- 金浦机场，国内航班飞往济州岛。

抵达后转机参观:

- 梨湖红白马灯塔 (IG超火打卡点)
- 崖月海岸咖啡街-Monsant 咖啡馆 (IG超火打卡点)

第三天 济州岛 (早/午/晚餐)

- 城邑民俗村(免费试饮济州蜂蜜或五味子茶)
- 济州柑橘园(摘果体验:每人可摘2颗柑橘)
- 城山日出峰(UNESCO世界文化遗)(IG超火打卡点)+海女抓海鲜表演(视天气而定-如取消将以涉地可之景点取代)(IG超火打卡点)
- 道头洞彩虹海岸道路(IG超火打卡点)
- 神奇之路(鬼怪之路)(IG超火打卡点)

第四天 抵达仁川 / 首尔

(机上用餐/午/晚)

抵达仁川国际机场后，送往春川游览:

- 南怡岛(韩剧:冬季恋歌拍摄地)(IG超火打卡点)
- 香草岛乐园(赏枫必到之处-圣诞村/迷你威尼斯村/迷你动物园)(IG超火打卡点)

第五天 首尔 / 滑雪场 / 首尔

(早/晚餐)

- 滑雪场-滑雪体验(不含滑雪用具大约USD55/每人)
- 北村韩屋村 (IG超火打卡点)
- 南山首尔塔(不登塔)+爱情锁墙 (IG超火打卡点)

第六天 首尔 (早/晚餐)

- 青瓦台(外觀-總統府)•清溪川•光化门广场
- 韩国文化体验馆(泡菜DIY+韩服试穿体验)
- 乐天世界(含门票)

第七天 首尔 (早/午餐)

- 景福宫(韩国最大宫殿之一)
- 购物站: 彩妆免税店, 高麗人參專賣店, 保肝靈專賣店
- 明洞大教堂+明洞街自由购物 (IG超火打卡点)

第八天 仁川 / 新加坡 (早餐)

- 土特产商店

八天六夜冰雪韩国



特色风味餐
餐餐风味餐,
绝不重复。

- ★ 济州岛海产圣地-海鲜火锅, 每人多送2只新鲜活鲍鱼
- ★ 青花鱼韩定食料理
- ★ 济州岛必吃美食-炒黑猪肉料理+汉拿山炒饭
- ★ 米其林指南推介-首尔必吃-人参炖鸡店
- ★ 春川道地美食-春川炒鸡料理
- ★ 韩式烤肉-吃到饱
- ★ 首尔必吃-马铃薯猪骨汤

IG超火打卡点

- ★ 松月洞童话村
- ★ 崖月海岸咖啡街
- ★ 城山日出峰
- ★ 海女抓海鲜表演
- ★ 头洞彩虹海岸道路
- ★ 神奇之路
- ★ 南怡岛
- ★ 香草岛乐园
- ★ 北村韩屋村
- ★ 南山首尔塔
- ★ 明洞大教堂
- ★ 明洞街自由购物

景点解说

南怡岛

韩剧《冬季恋歌》男女堕入爱河的外景拍摄地。步于罗曼蒂克的林荫道。参观剧情介绍和不同的景点。

香草岛乐园 *夏天赏薰衣草, 秋天赏枫叶

抱川香草岛由植物园和展览馆组成, 是韩国最大的香草植物园, 当中有迷你威尼斯村, 迷你动物园, 圣诞村等等...香草岛乐园(赏枫必到之处-圣诞村/迷你威尼斯村/迷你动物园)

爱宝乐园

聚集了: 动物园, 室内室外游乐园, 雪橇场, 植物园等在的韩国大型主题公园。

韩国文化体验馆(泡菜DIY + 韩服试穿体验)

体验DIY泡菜, 在专人指导下及采用韩国正宗配料, 您可自行DIY制作泡菜, 充份享受自己制作泡菜的乐趣, 亲身体会韩国泡菜的魅力; 随后, 安排传统服饰体验, 全团贵宾均将成为今天的最佳男女主角, 换上古代传统的韩服, 体验韩国传统文化。

江南清潭洞名牌街

位于韩国首尔特别市江南区, 韩国著名的商业中心, 也是首尔著名的富人区, 象征着财富和权力, 是很多人梦寐以求想要进入的地方。

弘大商圈

弘大是一个以其年轻氛围而闻名的街区, 商店出售从服装和化妆品到生活用品和书籍等各种商品, 还有独特的咖啡馆和餐馆。

景福宫

是李朝(1392~1910年)时期首尔的五大宫之一, 也是李氏王朝的正宫, 具有500年历史。景福宫是李朝的始祖——太祖李成桂(1392~1398年在位)于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。

南山首尔塔+爱情锁墙

是首尔的象征, 也是一个可以尽览首尔美景的制高点, 除此之外, 还可以在这里看看恋人们留下的爱情锁墙-韩国代表性的爱情景点。

青瓦台

青瓦台, 又称青瓦台, 是韩国总统的行政办公室和官邸。

清溪川清溪川

是首尔市中心一个10.9公里长的现代公共河流休闲空间。

明洞商圈

繁华的明洞是一个购物区, 汇集了国际时尚品牌、奢侈品百货公司和本土化妆品店。

乐天世界主题乐园

乐天世界是韩国首尔的主要娱乐中心。世界上最大的室内主题公园、名为“魔法岛”的户外游乐园、由单轨铁路连接的湖中人工岛、购物中心、豪华酒店、韩国民俗博物馆、体育设施和电影院组成。

仁川唐人街

仁川唐人街是韩国唯一的官方唐人街。它位于仁川区, 成立于1884年。它号称是韩国最大的唐人街。

松月洞童话村

这个村庄的许多房屋都以鲜艳的色彩装饰着童话故事。

崖月海岸咖啡街

位于济州岛的Cafe Aewol Monsant是Aewol口碑相传的著名咖啡馆。由著名的K-pop偶像团体Big Ban的G-Dragon(GD)经营。

梨湖红白马灯塔

这海滩以其红色和白色的马形灯塔而闻名。摄影师的绝佳拍照地点

城邑民俗村

是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产, 很好地保留了古代村庄的原貌。

城山日出峰

城山日出峰, 也被称为“日出峰”, 是大约5000年前由水火山喷发在浅海床上形成的典型凝灰岩锥体

酒店特色

- 全程当地4-5星级酒店
- 续住4晚首尔酒店, 无需一直搬酒店

评论

如果需要, 旅行团将重新安排, 但我们将按照乘客行程中的说明完成整个旅行团。请注意, 行程如有更改, 恕不另行通知。